
.g 
~ ., Chri~ten ~"~:i=.t .......ill G1:,z,a ••l=íi•äï• ltltd Unie P öt EV"= PvdA 

Motie: Veilig op de flets naar school 
De gemeenteraad van Delft in vergadering bijeen op 10 november 2022 ter bespreking van de 
Programmabegroting 2023-2026, 

Constaterende dat: 
• Uit recent onderzoek van RTL-nieuws blijkt dater tietspaden in Delft zijn waarbij de kans 

op een ongeval voor fietsende scholieren 2 tot 3 keer hoger is'. 
• Kinderen 10.000 tietsuren moeten ma ken voordat ze echt goed kunnen fietsen . 
• Landelijke cijfers laten zien dat 33% van de kinderen nooit zelf naar school tietst 3• 
• Fietsen bijdraagt aan een goede (of betere) gezondheid. 

Overwegende dat: 
• Door veilige routes kinderen vaker zelfstandig op de tiets naar school kunnen gaan. 
• Kinderen meer bewegen wanneer zij elke dag naar school tietsen. 
• Het belangrijk is dat kinderen gehoord worden bijvoorbeeld als het gaat om zaken die 

hun leven beïnvloeden. Hierbij kunnen kinderen zelf aangeven welke punten in het 
verkeer zij als onveilig ervaren; 

• Kinderen meer zelfvertrouwen krijgen wanneer zij zelfstandig kunnen tietsen en 
daarmee kunnen deelnemen aan het verkeer; 

• Tijdens de raadsconferentie op 10 oktober ji. de wens is uitgesproken dater door de 
gemeente meer inclusief en intensief met de wijk meegedacht moet worden over de 
open bare ruimte, bijvoorbeeld ook door kinderen mee te laten praten. 

Draagt het college op: 
• In samenwerking en in overleg met ten minste 5 schalen in Delft via een pilot in kaart te 

brengen welke onveilige punten in het verkeer ervaren worden in een straal van 100 
meter om de school en hierbij actief de schoolkinderen te betrekken; 

• Middelen voor deze pilot eventueel te dekken vanuit de Adaptieve agenda MPD; 
• De uitkomsten van deze pilot als basis te gebruiken voor een plan om onveilige punten 

te verbeteren in de stad waardoor meer kinderen zelfstandig naar school kunnen tietsen 
en dit in nauwe samenwerking en overleg met de schalen en kinderen verder vorm te 
geven; 

• De uitkomsten van de bovengenoemde pilot te delen met de gemeenteraad 

En gaat over tot de orde van de dag. 



Yvonne Koelewijn 
cu 

Jolanda Gaal 
OD 

eon Harnbergen 
PvdA 

' https://www.rtl n ieuws. n I/onderzoek/a rti kel/5 2 48941/hoe-gevaa ri i j k-school route 
nederla n d-voor-schol i eren-op-fi ets-n aa r-sch ool 
https://www.fietsersbond.n] 

3 https ://www. a nwb. n I/fiets/n ieuws/2 021/maa rt/de-veri oren-fi etsgenerati e 


